



There's no place like home.



新家園協會
NEW HOME ASSOCIATION



HOME CENTRE
Support Services for Ethnic Minorities



Sponsored by
Home Affairs Department

In this newsletter volume, we cover the meeting between grassroots children including ethnic minorities and China women's national volleyball team, in addition to programme reviews and upcoming activities not to be missed!

You are cordially invited to register for our upcoming activities through our website (www.nhahome.hk). Please also follow us on Facebook (www.facebook.com/NHAHOMECentre).

今期我們會簡報基層小朋友 (包括少數族裔) 與中國國家女子排球隊的會面。當然，各位亦不要錯過本中心的活動花絮和活動時間表！最後，我們誠邀你透過中心的網站(www.nhahome.hk)登記參加即將推出的活動。若要留意我們的最新消息，亦可前往我們的Facebook專頁(www.facebook.com/NHAHOMECentre)。

Meeting with Olympic Stars 與奧運明星會面



Did you watch the Rio Olympic Games 2016? Which sport do you like watching the most? This year, the Chinese athletes did not disappoint the audience by having captured 70 medals, 26 of which are gold, 18 silver and 26 bronze in various Olympic events.



In addition to these encouraging achievements, Hong Kong people felt excited about the visit by around 60 Chinese Olympic stars to the city at the end of August.

The women's national volleyball team accepted an invitation to meet grassroots children at a shopping mall on 28 Aug. Considering ethnic minorities as part of the city, HOME Centre arranged some South Asian children to take part in the meeting as well.

It is hoped that through this activity, the young ethnic minorities could be inspired to live up to the "never-give-up" spirit demonstrated by the sports elites, especially when they encounter any difficulties in future.



您有關注2016里約奧運會嗎？最關注哪個體育項目？今屆賽事中，中國運動員並沒有令觀眾失望，摘下70枚獎牌，其中26面為金牌，18面為銀牌，26面為銅牌。

除了這些令人振奮的成績外，香港人亦為約60名國家奧運明星於八月尾的訪港旅程而感到興奮。

國家女子排球隊接受邀請，於8月28日出席一間商場舉辦的活動，和基層小朋友會面。考慮到少數族裔人士亦是香港的一份子，本中心安排了一班少數族裔兒童參與是次會面。

透過今次活動，我們希望年青一代的少數族裔能夠受到精英運動員的啟發，抱著永不放棄的精神，面對將來遇到的種種困難。

Source:
<https://www.google.com.hk/#q=medal+brazil&mie=oly%2C%5B%22%2Fm%2F03tnk7%22%2C1%2C%22%22%2C1%2Cnull%2Cnull%2Cnull%2Cnull%2Cnull%2Cnull%2Cnull%2Cnull%2Cnull%2Cnull%2Cnull%2C0%5D>

Programme Review 活動回顧

Kindergarten Group Summer Party 幼兒園組：夏日派對

In celebration of the new academic year, we organized a summer party for our members to have fun before the school starts. It also strengthened the positive communications between parents and children.

為慶祝新學年，我們舉辦夏日派對，讓中心的會員能在開學前盡情玩樂一番。是次活動亦加強了父母與子女之間的正向溝通。



Absailing Technical & Kayaking Certificate Course 綠繩下降及獨木舟課程

This summer, Youth Unit conducted an Recreational Absailing Technical Certificate Course and Kayaking Level 1 Course for ethnic minority teenagers. Some participants passed the examination(s) successfully and were awarded the relevant certificates. Congratulations!

今個暑假，青年組為少數族裔年輕人舉辦了康樂綠繩下降及獨木舟等級一課程。部分參加者成功通過不同考試，授予相關證書。恭喜！



Festival of South Asia: Teej 南亞節日：Teej

Perhaps many Chinese would be surprised by the extent to which South Asian women support their husbands: on Teej, a traditional festival celebrated widely in Nepal and India, married women will have a one-day fasting to pray for the well-being of their spouses. This year, on the eve of Teej, ethnic minority ladies gathered at our centre to spend a joyful afternoon together, sharing food and family lives.

南亞裔女士支持其丈夫的程度也許會令很多中國人驚訝。在尼泊爾及印度，有一個廣泛慶祝的傳統節日叫做Teej。在節日當天，已婚婦女會進行一日的齋戒禁食，以祈求另一伴的安康。今年度，在Teej節日前夕，少數族裔婦女們相聚在本中心，分享食物和家庭生活，共同渡過一個愉快的下午。



Language Classes (Cantonese and English) - Extracurricular Activity 語文班(廣東話及英文) - 課外活動

We have been providing different classes for ethnic minorities in order to enhance their language skills. But learning language does not necessarily have to be in the classroom. To create a more relaxing and practical learning environment, in July, students of language classes were arranged to visit Inspiration Lake, where they could practice speaking in real life situation.

本中心一直為少數族裔人士提供不同的課程，以提升他們的語文水平。其實，學習語文不一定要在教室內。為塑造一個更輕鬆和實踐性更強的學習環境，在7月份，學員們獲安排參觀迪欣湖。在那裡，他們可以將課堂學到的說話技巧應用在真實的情境上。



Harmonious Multi-Cultural Mobile Service Centre 多元文化共融流動服務車

This programme promotes harmony and integration into the community by providing multi-cultural services for ethnic minorities as well as local residents in 18 districts in Hong Kong via the mobile car.

此活動借助流動服務車，深入全港18區，為少數族裔人士以及本地居民提供多元化的服務，從而實現社區共融。



Ethnic Minority Volunteer Team 少數族裔義工隊

From a strength-based perspective, HOME Centre always considers ethnic minorities not only as services recipients, but also givers who can contribute to our society. With this belief, we are pleased to announce that an ethnic minority volunteer team mainly composed of youths has been formed. The team's first mission was to make gift bags decorated with henna patterns for the scavengers in our neighborhood, sending them warm regards! Well done, volunteers!

從能力為本的角度看，本中心認為少數族裔人士不單是服務受眾，亦可以作為給予者，貢獻社會。以此信念，我們很高興宣佈成立了一個以少數族裔青少年為主的義工隊。義工隊的第一個任務是為區內拾荒者製作由印度繪畫裝飾的禮物袋，從而為他們打氣！做得很好，義工們！



Ethnic Minority Ambassador Scheme 少數族裔大使計劃

The scheme paired up ethnic minority ambassadors and local volunteers, who then visited numerous ethnic minority families living in 18 districts in Hong Kong after trainings. Our purposes were to understand those families' needs comprehensively and provide them with community resources and referral services if necessary. Also, the scheme has served as a platform for better communications between ethnic minorities and local residents. Our ambassadors and local volunteers took this opportunity to enhance their personal competence.

本計劃希望通過培訓，讓少數族裔大使及本地義工一起探訪遍佈全港的少數族裔家庭，藉此更全面地了解少數族裔人士的需要，及為被訪家庭提供社區資訊、諮詢及轉介服務。除此之外，計劃亦希望能提供一個平台增加少數族裔及本地人士的溝通及了解，並且在培訓和探訪的過程中讓義工成長及提升個人能力。

New Staff Introduction 新加員



Hello! My name is **Apple LIU**. I have worked in HOME Centre for 2 months already. It is my pleasure to work in

such a warm and cross-culture environment. Please feel free to talk with me and I look forward to meeting each one of you in the near future.

大家好！我是**Apple**。我已經在中心工作了兩個月。很高興能在一個親切及多元文化的環境下工作。歡迎各位找我聊天，我期望在將來跟你們每一位見面。



Hi Everyone, I am **AU Wing Man**, a new social worker of HOME Centre (SSP). You may just call me Anson. I really enjoy working

with people from different countries and cultures, and look forward to knowing more about you all in the future.

大家好，我是剛加入深水埗分中心的社工**歐穎敏**，可以叫我英文名**Anson**。我享受與來自不同國家和文化的人工作，並期待在不久的將來能認識你們更多。



Hello, everyone! My name is **Emily RONG**, I am very glad to join the team of HOME Centre (YTM) because I really appreciate the beauty of South Asian cultures. Here, my goal is to promote our centre's services to areas outside Yau

Tsim Mong district via Mobile Car, and to enhance understandings between races via Ethnic Minority Ambassador Scheme. Please feel free to share your views about these programmes with me!

大家好，我是**Emily**。很高興加入油尖旺中心，因為我十分欣賞南亞文化的優美之處。在這裡，我的目標是通過流動車，推廣中心的服務往油尖旺以外的地區，及通過少數族裔大使計劃，促進不同種族之間的理解。請隨時與我分享你們對這些活動的看法！

Community News: 2016 Legislative Council Elections Results

As a Hong Kong permanent citizen, did you exercise your right to vote in 2016 Legislative Council Elections on 4 September?

As a result of the above-said elections, do you know who the newly lawmakers of Hong Kong are? Let's check it out via the link below!

<http://www.info.gov.hk/gia/general/201609/05/P2016090500915.htm>

Ethnic Minority Cultures Beverages

Pakistan

The consumption of tea in Pakistan, is of central significance to its culture. It is one of the most consumed beverages in Pakistan. Lassi is a popular Pakistani drink during summer, especially in rural areas, where it takes a central place at breakfast and lunch. Lassi can be sweet or salty. Qahva is basically an Arabian drink and it is very popular among Pathans. Sardai is a common Pakistani drink, especially in rural areas. Sugarcane juice is a refreshing mid-day drink, known as "Rouh" with locals, is the national drink of Pakistan.

Sources:

<https://en.wikipedia.org/wiki/Sharbat>

https://en.wikipedia.org/wiki/Pakistani_tea_culture

<http://blush.com.pk/5-unique-pakistani-drinks/>

India

Indian beverages form an integral part of Indian cuisine. With a climate as varied and extreme as India, the people require myriad options to keep their thirst appropriately quenched according to the weather conditions, varying from a steaming hot beverage during winters to a frosty cold drink in summers. Different regions in the country serve different drinks made with an eclectic assortment of ingredients including local spices, flavors and herbs. The most famous drinks are Lassi, Masala Tea, Sattu drink, different sort of Sharbat and fresh juices.

Source:

<http://www.walkthroughindia.com/cuisines/most-popular-traditional-drinks-and-beverages-of-india/>



Hong Kong

From harbour front cocktails to sugar cane juice, Hong Kong has a drink for every occasion and taste. One of the drinks that originated in Hong Kong is milk tea. Tea is the base of a lot of drinks in Hong Kong. Lemon tea, green tea and herbal tea are drunk frequently in Hong Kong. Bubble Tea started from Taiwan and came to Hong Kong later, made with tea and mixed with a fruit. Sugar cane juice is another local favourite, and is available from street vendors

Read more:

http://www.dailymail.co.uk/travel/travel_news/article-3103778/From-cocktails-world-s-highest-bar-prescribed-herbal-teas-seven-drinks-visitor-try-Hong-Kong.html#ixzz4AfV9Rh00

Source:

<http://www.hongkongtripguide.com/hong-kong-drink.html>



Nepal

Nepal is an ethnically and culturally diverse country, and one outcome of this is that there is an impressive array of local cuisine. Nepalese food has been strongly influenced by both India and Tibet, and in places like Kathmandu there is a growing interest towards west. Chay is the local tea that comes with milk. It is also often mixed with ginger or other spices. The Nepalese also enjoy a salty tea known as suja – it contains milk and butter. Lassi is similar to a milkshake, made traditionally from curd or sometimes yoghurt. This drink is not only popular in Nepal but also in many parts of South Asia.

Source:

<http://www.volunteernepal.org/kathmandu/food-drink-kathmandu-nepal/>

Programme Schedule

@HOME Centre (YTM)*

活動時間表： 油尖旺中心

Programme Name 活動名稱	Date 日期 (all date ranges are inclusive)	Time 時間	Venue 地點	Responsible Staff 負責同事
Classes and Courses				
Daily Life Chatting in Cantonese L (III)	9 Oct – 11 Dec (Every Sun)	11:00 a.m. – 1:00 p.m.	HOME Centre (YTM)	Miss Apple
Daily Life Chatting in Cantonese M (III)	5 Oct – 7 Dec (Every Wed)	10:00 a.m. – 12:00 n.n.		
Daily Life Chatting in Cantonese N (III)	8 Sep – 8 Dec (Every Thurs)			
Daily Life Chatting in Cantonese O (III)	14 Oct – 9 Dec (Every Fri)			
Daily Life Chatting in English L (III)	4 Oct – 13 Dec (Every Tue)			
Daily Life Chatting in English M (III)	12 Oct – 14 Dec (Every Wed)	2:00 p.m. – 4:00 p.m.		
Daily Life Chatting in English N (III)	6 Oct – 15 Dec (Every Thurs)	1:00 p.m. – 3:00 p.m.		
Tutorial P1-P3(A)	4 Oct – 27 Oct (Every Tue, Wed & Thurs)	5:00 p.m. – 6:30 p.m.		
Tutorial P1-P3(B)				
Tutorial P4-P6	4 Oct – 28 Oct (Every Tue, Wed, & Fri)	6:30 p.m. – 8:00 p.m.		
Tutorial S1-S3				
Tutorial P1-P3(A)	1 Nov – 30 Nov (Every Tue, Wed & Thurs)	5:00 p.m. – 6:30 p.m.		
Tutorial P1-P3(B)				
Tutorial P4-P6	1 Nov – 29 Nov (Every Tue, Thurs & Fri)	6:30 p.m. – 8:00 p.m.		
Tutorial S1-S3				
Tutorial P1-P3(A)	1 Dec – 29 Dec (Every Tue, Wed & Thurs, except 27 Dec)	5:00 p.m. – 6:30 p.m.		
Tutorial P1-P3(B)				
Tutorial P4-P6	2 Dec – 30 Dec (Every Tue, wed, & Fri, except 27 Dec)	6:30 p.m. – 8:00 p.m.		
Tutorial S1-S3		1 Dec – 30 Dec (Every Tue, Thurs & Fri, except 27 Dec)		
Integration Programmes				
Women Mutual Help Group	13 Oct – 17 Nov (Every Thurs)	1:30 p.m. – 3:30 p.m.	HOME Centre (YTM)	Miss Emily
Ethnic Minority Ambassador Scheme (Stage 3)	24 Sept – 20 Nov (Sat & Sun)	Flexible	HOME Centre (YTM) & Offsite	Miss Emily, Miss Anju & Miss Indra
Ethnic Minority Ambassador Scheme (Stage 4)	15 Oct – 27 Nov (Sat & Sun)	Flexible	HOME Centre (YTM) & Offsite	Miss Emily & Miss Indra
Orientation Talk	24 Sep (Sat)	1:00 p.m. – 4:00 p.m.	Henry G. Leong Yau Ma Tei Community Centre	Miss Emily & Miss Indra
Community Tour	7 Oct (Fri)	12:30 p.m. – 5:30 p.m.	Kadoorie Farm & Botanic Garden	Miss Emily, Mr. Adnan & Miss Demuna
Community Tour to the Green Hub	23 Oct (Sun)	1:00 p.m. – 5:00 p.m.	HOME Centre (YTM)	Ms. Kong & Ms. Anju
Youth Volunteer Group. Into the Society	4, 11, 18 Dec (Sun)	2:00 p.m. – 4:00 p.m.		Ms. Kong & Ms. Samena
Cultural Exchange Family Outing	9 Oct (Sun)	11:00 a.m. – 6:00 p.m.	Yau Ma Tei, Tsim Sha Tsui and Central	Miss Fish
Family Outing: Ma On Shan Miner Life Experience Day	4 Dec (Sun)	1:00 p.m. – 6:00 p.m.	Ma On Shan Grace Youth Camp	
Parenting Workshop	20, 27 Oct (Thurs)	6:00 p.m. – 7:30 p.m.	HOME Centre (YTM)	Miss Anna & Miss Sehrish
Women Mutual Support Group – Henna Painting Workshop	4, 11, 18, 25 Oct (Tue)	1:30 p.m. – 3:30 p.m.		Miss Anna, Miss Anju & Miss Demuna
Happy Deepawali Party	23 Oct (Sun)	5:00 p.m. – 8:00 p.m.		

*SUBJECT TO CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE

Programme Name 活動名稱	Date 日期 (all date ranges are inclusive)	Time 時間	Venue 地點	Responsible Staff 負責同事
Social Harmony Programmes				
Parallel Group - Joyful Parent-Children Learning Group II (Morning school)	9, 23, 30 Sept & 7, 14, 21 Oct (Fri)	2:30 p.m. - 4:00 p.m.	HOME Centre (YTM)	Miss Kong & Miss Sehrish
Parallel Group - Joyful Parent-Children Learning Group III (Afternoon school)	10, 17, 24 Sept & 8, 15, 22 Oct (Sat)	11:00 a.m. - 12:30 p.m.		
Parallel Group - Joyful Parent-Children Learning Group IV	28 Oct, 4, 11, 18, 25 Nov & 2 Dec (Fri)	11:00 a.m. - 12:30 p.m.		
Parallel Group - Joyful Parent-Children Learning Group V	7, 14, 21, 28 Dec (Wed)			
Parenting Workshop: Goodbye Angry Children Cooking Workshop	2 Oct (Sun)	2:30 p.m. - 4:30 p.m.		
Primary Day Camp	16 Oct (Sun)	9:00 a.m. - 5:00 p.m.	Sai Kung Recreation Camp	Miss Kong & Mr Ahsham
Primary Hiking Day	6 Nov (Sun)	9:00 a.m. - 5:00 p.m.	TBC	
Youth Unit Programmes				
Training with Correctional Service Department for EM Youth	24 Sept, 7, 15, 22, 28 Oct, 5, 12, 19, 26 Nov & 3, 10 Dec	2:00 p.m. - 4:00 p.m.	HOME Centre (YTM)	Miss Kong & Miss Indra
Sports Training: Hockey Class	8, 15, 22, 29 Oct, 5, 12, 19, 26 Nov (Sat)	8:30 a.m. - 10:00 a.m.	King's Park	
Youth Cantonese Class Season 5	22, 29 Oct, 5, 12, 19, 26 Nov (Sat)	3:30 p.m. - 5:00 p.m.	HOME Centre (YTM)	Miss Fish
Teenage Mutual Support group: Sunday Buddies	16 Oct, 13 Nov, 4 Dec (Sun)	6:00 p.m. - 9:00 p.m.		
Teenage Mutual Support Group: Friday Workout	21, 28 Oct, 4, 11, 18, 25 Nov (Fri)	7:00 p.m. - 8:30 p.m.		

*SUBJECT TO CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE

Programme Name 活動名稱	Date 日期 (all date ranges are inclusive)	Time 時間	Venue 地點	Responsible Staff 負責同事	
Classes and Courses					
Daily Life Chatting in Cantonese G (II)	3 Sep - 26 Nov (Every Sat)	2:30 p.m. - 4:30 p.m.	HOME Centre (SSP)	Miss Apple	
Daily Life Chatting in Cantonese H (III)	17 Sep - 10 Dec (Every Sat)	6:30 p.m. - 8:30 p.m.			
Daily Life Chatting in English G (II)	20 Sep - 6 Dec (Every Tue)	2:00 p.m. - 4:00 p.m.			
Daily Life Chatting in English H (III)	30 Sep - 9 Dec (Every Fri)				
Tutorial P1-P3	4 Oct - 28 Oct (Every Tue, Thurs & Fri)	6:30 p.m. - 8:00 p.m.			
Tutorial P4-S3					
Tutorial P1-P3					
Tutorial P4-S3	1 Nov - 29 Nov (Every Tue, Thurs & Fri)				
Tutorial P1-P3	1 Dec - 20 Dec (Every Tue, Thurs & Fri)				
Tutorial P4-S3					
Integration Programmes					
Interest Class - "DIY"	19, 26 Nov (Sat)	2:00 p.m. - 4:00 p.m.	Home Centre (SSP)	Miss Blaire & Miss Nazia	
Community Tour - "Exploring Cinema"	15 Oct (Sat)	10:00 a.m. - 1:00 p.m.			
Confidence Building Workshop	17 Oct (Mon)	9:00 a.m. - 5:30 p.m.		Miss Anson	
Women Mutual Support Group - Financial Management Talk	8 Oct (Sat)	1:30 p.m. - 3:30 p.m.		Miss Urbashi & Miss Nazia	
Women Mutual Support Group - Mindfulness and wellness group	Oct - Nov (Mon)	2:00 p.m. - 4:00 p.m.			
Family Support Service - Family Outing	22 Oct (Sat)	9:00 a.m. - 5:00 p.m.			
Interest Class	3, 15, 17, 24, 31 Oct 2016 (Mon & Sat)	6:00 p.m. - 8:00 p.m.			
Parenting Workshop	12, 19, 26 Nov (Sat)	6:20 p.m. - 4:00 p.m.			
Parenting Talk	29 Oct - 6 Nov (Sat)	2:00 p.m. - 4:00 p.m.			
Social Harmony Programmes					
Designated Secondary Programme: Monthly Movie day	9 Oct & 13 Nov (Sun)	6:30 p.m. - 8:30 p.m.	HOME Centre (SSP)		Miss Blaire & Miss Rummy
Designated Secondary Programme: Hiking	23 Oct (Sun)	9:00 a.m. - 5:00 p.m.	Gather @ HOME Centre (SSP)	Miss Blaire & Mr Adil	
Kindergarten Group: Halloween Party	29 Oct (Sat)	2:00 p.m. - 4:00 p.m.	InnoHOME	Miss Blaire & Miss Rummy	
Kindergarten Group: Family Movie Day	26 Nov (Sat)	6:00 p.m. - 8:00 p.m.			
Youth Unit Programmes					
Career Tour: Visiting Fire Station	8 Oct (Sat)	3:00 p.m. - 4:00 p.m.	Cheung Sha Wan (Offsite)	Miss Blaire & Mr Adil	
Sports Training: "Yoga Class"	15, 22 Oct & 5, 12 Nov (Sat)		InnoHOME	Miss Blaire	
Cantonese Class - "Outside Classroom"	2, 9 Oct (Sun)	2:00 a.m. - 4:00 p.m.	Gather @ HOME Centre (SSP)	Miss Blaire & Mr Adil	
Youth Exploration Tour: Tung Chung Cycling	20 Nov (Sun)	9:00 a.m. - 5:00 p.m.			
Youth Exploration Tour: Outing	3 Dec (Sat)	12:00 n.n. - 5:00 p.m.			

*SUBJECT TO CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE

多元文化共融流動服務車

Programme Name	Harmonious Multi-Cultural Mobile Service Centre
Date and Time	7, 14, 16, 23, 30 Oct, 5, 11, 19, 24, 29 Nov & 3, 9 Dec
Location	18 Districts in Hong Kong
Programme Description	Mini-library, Children's Corner, Language Classes, Computer Classes, Orientation Talks, Community Resources Exhibition, Cultural Workshops and Enquiry and Referral Services (Provided by Registered Social Worker)
Responsible Staff	Miss Emily

From time to time, HOME Centre organizes different culturally featured activities to promote culture diversity and community inclusion. Please contact us at 3610 4418 (YTM Centre) or 3610 4428 (SSP Centre) for more information.

HOME Centre舉辦不同的特色文化活動，以推廣多元文化及社區融和。詳情請致電 3610 4418 (油尖旺中心) 或 3610 4428 (深水埗中心) 查詢。

***SUBJECT TO CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE**

About Us 關於中心

The Home Affairs Department commissioned New Home Association to establish the HOME Support Service Centre for Ethnic Minorities in Yau Tsim Mong and a sub-centre in Sham Shui Po.

With its missions to promote racial harmony and facilitate the integration of ethnic minorities into Hong Kong society, HOME Centre provides a wide range of services, which include Language Classes; Tutorial Classes; Computer Classes; Family Outings; Interest Classes; Employment Support Service; Volunteer Service; Youth and School Projects; Integration Programmes; Social Harmony Programmes; Counseling Service; Emergency Fund and Scholarship.

民政事務總署委託新家園協會在油尖旺區成立HOME少數族裔人士支援服務中心及在深水埗成立分中心，為少數族裔人士提供一系列的支援服務，以促進種族和諧及協助他們盡早融入香港社會。這些服務包括中英語文課程、功課輔導班、電腦班、參觀活動、興趣班、就業支援服務、義工服務、青少年和學校項目、共融活動、社會和諧活動、諮詢和輔導服務、緊急援助基金和獎學金。

Homey, originated from the word "Home", means "pleasant, domestic and warm. We hope that through this newsletter, which provides news and information about our centre's activities and community resources to our ethnic minority friends, will make them feel like at home while living in Hong Kong.

HOMEY是源自HOME(家)的字詞，意指滿足、家園和溫暖。我們希望透過報導中心和社區有關少數族裔的資訊，讓少數族裔朋友們感受社區和香港帶來「家」的溫暖。

Join Us 加入我們

Membership is free of charge. After becoming our member, you can enjoy our services and benefits of New Home Association. Please contact our staff for details.

申請成為會員是免費的。成為會員後，可享用新家園協會會員服務及福利。詳情請向中心職員查詢。

We are actively recruiting volunteers of different cultural backgrounds including local and ethnic groups. If you are willing to spend your time and enthusiastic in serving the community, please join us!

我們現正積極招募不同文化背景包括本地和少數族裔的義工。只要您願意奉獻您的時間服務社會，請即報名成為本會義工。

Contact Us 聯絡我們

HOME Centre (YTM) (油尖旺中心)

地址Address:

Shop B, G/F and 1/F, Sun Wah Building,
73 Battery Street, Yau Ma Tei, Kowloon
九龍油麻地炮台街73號順華大廈地下B舖及1樓

Telephone電話: 3610 4418

Fax傳真: 3590 4642

OPENING HOURS開放時間

Tuesdays - Sundays (9am-9pm)

星期二至日(早上九時至晚上九時)

** Mondays & Public Holidays Closed

星期一及公眾假期休息

HOME Centre (SSP) (深水埗分中心)

地址Address:

Shop A, G/F, 130 Kiu Kiang Street,
South Ocean Building, Sham Shui Po, Kowloon
九龍深水埗九江街130號南洋大廈地下A舖

Telephone電話: 3610 4428

Fax傳真: 3590 4643

OPENING HOURS開放時間

Thursdays - Tuesdays (9am-9pm)

星期四至二(早上九時至晚上九時)

** Wednesdays & Public Holidays Closed

星期三及公眾假期休息